

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED B  
GATT/CP/81/Add.1  
1 November 1950  
ORIGINAL :  
ENGLISH / FRENCH

CONTRACTING PARTIES

AGREEMENT ON THE IMPORTATION OF EDUCATIONAL,  
SCIENTIFIC AND CULTURAL MATERIALS

ADDENDUM

The following letter, dated 26 October 1950, has been received from the Director General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization :

"I have the honour to refer to my letter of 6th September 1950, which you kindly circulated at the Torquay Conference (GATT/CP/81 - 27th September), concerning the adoption by the General Conference of Unesco of the Agreement on the Importation of Educational, Scientific and Cultural materials.

"The Secretary-General of the United Nations has now informed me that he will open the Agreement for the signature of governments at Lake Success on 22nd November 1950. It is hoped that as many governments as possible will participate in the ceremony of signature of the Agreement which will take place on the opening day.

"Although governments are, of course, being notified of the date of the opening of the Agreement, I should be most grateful if you would also bring the date to the attention of the Contracting Parties, in order that any resolution they may choose to adopt shall promote signature of the Agreement on the opening day."

PARTIES CONTRACTANTES

ACCORD POUR L'IMPORTATION D'OBJETS DE  
CARACTERE EDUCATIF, SCIENTIFIQUE ET CULTUREL

ADDENDUM

La lettre suivante datée du 26 octobre 1950 a été reçue du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'Education, la Science et la Culture :

"J'ai l'honneur de me référer à ma lettre du 6 septembre 1950 que vous avez bien voulu distribuer à la Conférence de Torquay (GATT/CP/81 - 27 septembre 1950), concernant l'adoption, par la Conférence générale de l'Unesco, de l'Accord sur l'importation d'objets de caractère éducatif, scientifique et culturel.

"Le Secrétaire général des Nations Unies m'a fait savoir qu'il ouvrira l'Accord à la signature des gouvernements à Lake Success le 22 novembre 1950. L'on espère que de nombreux gouvernements participeront à la cérémonie de signature de l'Accord qui aura lieu à la date précitée.

"Bien que la date à laquelle l'Accord sera ouvert à la signature soit, bien entendu, notifiée aux gouvernements, je vous serais particulièrement reconnaissant si vous vouliez bien, de votre côté, la signaler à l'attention des Parties Contractantes pour que toute résolution qu'elles pourraient décider d'adopter encourage les gouvernements à revêtir l'Accord de leur signature dès le premier jour."

